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Maastricht, 29 juli 2024 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen D66 - Ondergrondse containers 
 
 
Geacht college, 
 
In het kader van afvalbeleid heeft de gemeente bij twintig hoogbouwcomplexen ondergrondse 
containers geplaatst waar bewoners tegen betaling hun restafval kunnen deponeren. Het is de 
bedoeling dat in de toekomst het aantal locaties bij hoogbouwcomplexen wordt uitgebreid. 
D66 is voorstander van deze gebruiksvriendelijke manier om restafval te deponeren.  
Om gebruik te maken van deze voorziening is een (toevoeging aan) de milieupas noodzakelijk. 
 
Het verbaast ons dat de gemeente blijkbaar niet iedere inwoner van Maastricht in staat stelt om 
hiervan gebruik te maken. Een concreet vooorbeeld: bewoners aan de Maagdendries kunnen 
gebruik maken van de ondergrondse containers op de Maagdendries. Bewoners van de ertegenover 
liggende complexen SphinxTuin en Les Mouleurs echter niet. 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 
 

1. Welke criteria hanteert u waarbij bepaald wordt of een inwoner wel of geen gebruik mag 
maken van ondergrondse containers? 

2. Waarom kiest u ervoor om niet iedereen gebruik te laten maken van de mogelijkheid om 
tegen betaling restafval te storten? 

3. Kunt u aangeven wat de kosten op jaarbasis zijn om het zwerfafval rondom de reeds 
geplaatste twintig ondergrondse containers te verwijderen? 

4. Onderschrijft u de mening van D66 dat het bijdraagt aan minder zwerfafval indien iedereen 
gebruik kan maken van de mogelijkheid om tegen betaling restafval te storten? Zo nee, 
waarom niet? 

5. Bent u bereid per 1 januari 2025 - of zoveel eerder als mogelijk - alle inwoners van 
Maastricht de mogelijkheid te bieden tegen betaling gebruik te maken van de ondergrondse 
containers? Zo nee, waarom niet? 

In afwachting van uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Bert Jongen, raadslid D66 


